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DIRECTOR, Centre for Research on Language and Culture Contact (CRLCC)

_____________________________________________________________

Applications and nominations are invited for the position of Director of the Centre on Language and Culture Contact (CRLCC), Glendon College, York University, for a term of two years, to begin July 1, 2018. Subject to successful rechartering of the CRLCC in 2019, there is a possibility for the mandate to be renewed for a further term.
The CRLCC is a bilingual research unit at York University’s Glendon campus. Its main goal is to foster innovative and collaborative interdisciplinary research on language and language-related areas among its members across academic and research units. The CRLCC is an inclusive space that brings together researchers from all areas interested in studying the relationship between language, policy and society. Members have developed a specific focus in the following three areas: language ecology and language planning; language contact, variation and change; and, translation, interpreting and knowledge exchange.  
The CRLCC offers emerging and well-established researchers a variety of opportunities and resources to become acquainted with each other’s work, with the work of international visiting researchers, and more generally with research on language and culture contact in the wider community. These resources include: a) lectures, workshops and an international conference; b) a summer school; c) an online database of publications and media; and, d) space (a meeting room / classroom with a small, specialized library and a computer lab). 
The ideal candidate would: a) be a member of the full-time faculty at York University, with priority to those appointed at Glendon College; b) have a distinguished record of research at the intersection of language/culture contact, policies and knowledge mobilization; c) be an active member of the CRLCC; and, d) be able to facilitate CRLCC activities in English and French. In the context of the Centre’s rechartering in 2019 the Director will provide leadership to build collaborative and individual research activities that federate synergies between researchers working in these domains at Glendon and Keele campus and attract external funding sources for the Centre to continue building the local and global reputation of CRLCC. The Director is also responsible for administering the financial, organizational and academic activities of the Centre. The successful applicant will receive an administrative stipend and the appropriate course load reduction as stipulated by the YUFA Collective Agreement.    
Applications or nominations should be sent to Prisca Ng How Tseung, Administrative Assistant, CRLCC and Research Office, Glendon College, York Hall B219; ngprisca@glendon.yorku.ca. Complete applications will include a curriculum vitae and the names of three referees who may be contacted. Applicants are also invited to submit a statement about their vision for CRLCC, including goals, objectives, strategy of action and leadership style.  Deadline for complete applications: April 18th, 2018.
about their vision for CRLCC, including goals, objectives, strategy of action and leadership style.  Deadline for applications and nominations: April 18th, 2018.
























(Nos excuses pour les envois dupliqués)

Directeur/ Directrice, Centre de recherche sur le contact des langues et des cultures (CRCLC)
_____________________________________________________________________
Un appel à candidatures est lancé pour le poste de directeur du Centre de recherche sur le contact des langues et des cultures (CRCLC), au Collège universitaire Glendon, Université York, pour un mandat de deux ans, à partir du 1er juillet 2018. Sous réserve du renouvellement de la charte du Centre en 2019, il y a possibilité que le mandat du directeur soit reconduit.

Le CRCLC est un centre de recherche bilingue au sein du Collège universitaire Glendon de l'Université York. Son objectif principal est de favoriser une recherche interdisciplinaire, innovante et collaborative dans les domaines associés à la langue auprès de ses membres de toutes les unités académiques et les centres de recherche. Le CRCLC est un espace inclusif qui rassemble des chercheurs souhaitant étudier la relation entre la langue et la société. Les membres se sont concentrés sur les trois domaines de recherche suivants: l’écologie de la langue et la planification linguistique; le contact, la variation et le changement des langues; la traduction, l’interprétation et l’échange de connaissances.

Le CRCLC offre aux chercheurs émergents et établis de multiples possibilités et ressources pour se familiariser avec le travail de chacun, avec le travail de chercheurs invités internationaux et avec la recherche sur les langues et les cultures au sein de la communauté en général. Ces ressources comprennent : a) des cours, des conférences, des ateliers et une conférence internationale ; b) une école d’été ; c) une base de données en ligne de publications et de contenus médias ; et d) un espace de travail et de rencontres (une salle de réunion où se trouve une petite bibliothèque spécialisée et un laboratoire informatique).

Le candidat idéal devrait : a) être membre du corps professoral à temps plein de l’Université York, la priorité étant donnée aux candidats affiliés au Collège universitaire Glendon ; b) s’être distingué dans la recherche touchant à l’intersection du contact des langues et cultures, le politique et la mobilisation des connaissances dans ces domaines ; c) être un membre actif du CRLCC, d) être en mesure de faciliter les activités du CRCLC en anglais et en français. Dans le contexte du renouvellement de la chartre du centre en 2019 le directeur devra développer des activités de recherche fédératrices favorisant diverses synergies entre les chercheurs des campus Glendon et Keele, solliciter du financement de sources externes pour le centre, de sorte à consolider la réputation locale et mondiale du CRCLC. Le directeur est également responsable de la gestion des activités financières, organisationnelles et académiques du Centre. Le candidat retenu recevra une allocation financière et un dégrèvement de cours conformément à la convention collective YUFA. 
 
Les candidatures ou les mises en candidatures doivent être envoyées à Prisca Ng How Tseung, adjointe administrative pour le CRCLC et le Bureau de la recherche, Collège universitaire Glendon, B219 Pavillon York ; Ngprisca@glendon.yorku.ca. Les demandes complètes comprendront le curriculum vitae et les noms des trois référents pouvant être contactés.  Les candidats sont également invités à soumettre une déclaration de leur vision pour le Centre, y compris les buts, les objectifs, les stratégies d'action et le style de leadership. La date limite pour déposer les demandes complètes est le 18 avril 2018.
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